

Kenyataan Media

Bahagian Wanita Pejabat Media Pusat Hizbut Tahrir Melancarkan Kempen Global di mana kemuncaknya adalah Konferens Wanita Antarabangsa Bertajuk “*Wanita dan Syariah : Memisahkan Fakta dari Auta*”

Pada Rabu, 11 Februari 2015, Bahagian Wanita Pejabat Media Pusat Hizbut Tahrir melancarkan kempen global secara meluas yang bertajuk, “*Wanita dan Syariah: Memisahkan Fakta dari Fiksyen*” di mana kemuncaknya adalah sebuah Konferens Wanita Antarabangsa bersejarah yang bakal diadakan pada 28 Mac, 2015 dengan izin Allah. Ia akan menjadi sebuah persidangan yang luarbiasa di mana ia akan diadakan serentak di lima buah negara di dewan elektronik merentasi pelbagai benua berbeza dari timur ke barat dan para pembicara akan terlibat dengan ceramah yang disiarkan secara langsung kepada seluruh dunia.

Untuk berabad lamanya, Syariah Islam telah dilabel sebagai musuh utama bagi wanita dan hak-hak mereka, dan ia dikatakan penyebab kepada kerendahan martabat wanita, perhambaan dan penindasan. Generasi demi generasi telah didoktrin dengan sejumlah besar mitos dan maklumat yang tidak benar sama sekali yang telah menguatkan lagi pandangan-pandangan tersebut, yang seterusnya menjana perasaan takut dan curiga kepada apa yang bakal terjadi terhadap wanita sekiranya diterapkan undang-undang syariah di bawah negara Khilafah. Beberapa tahun kebelakangan ini telah menyaksikan serangan tanpa henti oleh gerakan feminis dan ahli politik sekular, media serta pelbagai institusi terhadap undang-undang sosial Islam, termasuk pakaian Islam, undang-undang harta pusaka, dan hak-hak serta tanggungjawab dalam perkahwinan yang telah dikatakan sebagai mundur, zalim dan bersikap diskriminasi terhadap wanita. Selain itu, jelas wujudnya agenda sekular Barat yang mahu membuat pembaharuan hukum-hukum Islam yang berkait dengan wanita samada melalui perjanjian antarabangsa seperti CEDAW, tindakan dan perlakuan para NGO atau organisasi feminis di negara-negara Islam serta mereka juga mahu mengubah undang-undang mengikut acuan yang diinginkan Barat melalui kerajaan di rantau ini.

Justeru, kempen dan konferens yang unik ini akan mencabar cerita-cerita lapuk berkenaan penindasan wanita di bawah undang-undang Syariah Islam dan bakal memperlihatkan gambaran yang jelas mengenai status, hak-hak, peranan, dan kehidupan sebenar wanita sepertimana yang telah digariskan dalam Islam dan telahpun diterapkan oleh negara Khilafah suatu ketika dahulu. Para pembicara akan menjawab tuduhan-tuduhan terhadap hukum-hukum Islam yang dikhususkan kepada wanita, selain daripada menjelaskan mengenai asas, nilai dan undang-undang Sistem Sosial Islam yang unik serta impak positifnya ke atas wanita, kanak-kanak, kehidupan berkeluarga dan kepada masyarakat keseluruhannya. Konferens ini juga akan mengupas idea-idea feminis yang ‘islamik’ dan barat seperti kesetaraan gender dan kebebasan yang digunakan untuk mengecam layanan Islam terhadap wanita. Seterusnya, konferens ini akan turut menunjukkan metod yang benar kepada pembebasan wanita daripada penindasan.

Melalui rujukan yang jelas berkenaan dengan sejarah dan teks-teks Islam serta institusi-institusi di dalam Khilafah yang bakal didirikan sekali lagi, kami amat berbesar hati untuk memperlihatkan gambaran yang jelas bagi orang Islam dan orang bukan Islam secara saksama mengenai kehidupan wanita di bawah penerapan hukum-hukum syariah yang sebenar dengan izin Allah, dan bagaimana penerapannya di dalam lingkungan masyarakat yang berbeza akan mampu untuk menyelesaikan lambakan masalah yang dihadapi wanita pada hari ini. Kempen dan konferens ini juga akan mengetengahkan peningkatan sokongan masyarakat sedunia dan aktiviti politik wanita Islam dalam usaha penegakkan kembali Khilafah- satu-satunya cara yang benar untuk wanita-wanita Islam. Kami menyeru kepada semua yang mempunyai kesedaran dan keprihatinan yang ikhlas bagi kebajikan dan hak-hak wanita ; mereka yang ikhlas untuk mencari dan memahami kebenaran berkaitan status wanita di bawah syariah Islam; dan mereka yang mempunyai keinginan yang tulus untuk mewujudkan masa hadapan yang positif, terjamin dan bermaruah untuk wanita, agar mengikuti dan menyokong kempen penting ini melalui link-link berikut :

www.facebook.com/WomenandShariah. Jika anda ingin melanggan bahan kempen, sila hubungi: womenandshariah2015@gmail.com. Untuk sebarang pertanyaan atau temubual berkenaan kempen atau konferens, sila hubungi: media@hizb-ut-tahrir.info. Pautan ke video promosi bagi konferens ini: <https://www.youtube.com/watch?v=r7TWGM5YhDQ>

Dr. Nazreen Nawaz

Bahagian Wanita Pejabat Media Pusat Hizb ut Tahrir

Tel/Fax. : 009611307594 Mobile: 0096171724043

E-mail: media@hizb-ut-tahrir.info



Hizb ut Tahrir Official Website

www.hizb-ut-tahrir.org

Hizb ut Tahrir Media Website

www.hizb-ut-tahrir.info